
YJ-266 全自動後踵平整機

AUTOMATIC HEEL-SEAT FLATTENING MACHINE

特性 Features：
  1. 本機適用於任何男女鞋類（特別適用於長筒馬靴）結幫後，後踵的成型按摩。

     This machine is suitable for any male and female footwear (especially suitable for high boots) after lasting, the
formation of the heel forming massage.

  2. 經由加熱頂板之燙平作用，以及震盪滾輪之敲擊，再配合鞋子的運轉，使得後踵之幫腳平整，且邊緣稜

線非常顯著。

     By the ironing effect of the heated top plate and the knocking of the oscillating roller, coupled with the operation
     of the shoes, make the helper of the heel, the feet are flat and the ridges of the edge are very noticeable.
  3. 鞋楦的旋轉速度和震盪滾輪的前進速度，可配合平整之需求來加以調整。

     The rotation speed of the shoe last and the forward speed of the oscillating roller can be adjusted to meet the
     needs of leveling.
  4. 震盪滾輪的敲擊幅度，亦可隨需要加以調整，甚至可調整到只有壓著而沒有敲擊的程度。

     The knocking range of the oscillating roller can also be adjusted as needed, and can even be adjusted to only
press and without knocking degree.

技術參數 Technical Parameter：
  1. 產量 Yield：大約 2000 雙/8 小時 About 2000 pairs/8 hours
  2. 電熱 Electro-thermal：100W
  3. 電源 Power Supply：380V/50HZ
  4. 空壓源 Air pressure source：0.6Mpa
  5. 功率 Power：0.4KW
  6. 機械尺寸 Machine size：930*700*1600MM
  7. 淨重 Net weight：400KG


